

Want to enable a future worth living?

## Forschungsreferent / Forschungsleiter

### Praktikum/HiWi ab sofort

#### Dein Profil

- Du hast Lust, dich über Förderanträge auf EU-Ebene zu informieren?
- Du verfügst über ausgezeichnete Deutsch- und Englischkenntnisse?
- Du bist in der Lage, die Kommunikation zwischen den am Projekt beteiligten Partnern und Stakeholdern zu koordinieren und zu leiten?
- Du übernimmst gerne Verantwortung und das planen und koordinieren von Projekten macht dir Spaß?
- Du willst Teil einer Kooperation zwischen Volfang, Fraunhofer IPT und weiteren regionalen Partnern sein und uns helfen, unsere Meilensteine zu erreichen?
- Du willst mit deinen Fähigkeiten die erste und größte 2nd-Life Factory ermöglichen?

#### Volfang – Der grüne Stromspeicher

Wir sind ein junges Start-up aus Aachen, welches sich das Ziel gesetzt hat, die Verkehrs- und Energiewende in Europa nachhaltig zu gestalten.

#### Dein Aufgabenbereich

Derzeit rufen Horizont Europa und REVIER.GESTALTEN zu Projekten auf, die die Zukunft nachhaltig beeinflussen sollen. Wir bewerben uns, um positiven Wandel und Innovation in Europa voranzutreiben. Du wirst unser Team bei der Umsetzung von neuen innovativen Projektideen und Fördermöglichkeiten unterstützen. Hilf uns die Art und Weise wie Energie gespeichert wird nachhaltig zu verändern.

#### Unser Angebot



Viel Verantwortung in einem der heißesten Startups NRW's



Moderne Büroräume mit allem, was das Herz begehrt



Office Dog, der kein Stress zulässt



URBAN SPORTS CLUB

Kooperation mit Urban Sports Club (Wellness und Sportangebote)



Aktiver Beitrag zum Klimaschutz & zur Circular Economy

Wir freuen uns auf Dich,

*Deine Volfang.*



#### Bewerbung an

[jobs@volfang.de](mailto:jobs@volfang.de)

#### Kontakt

[www.volfang.de](http://www.volfang.de)

Telefon: +49 241 89437806

Jülicher Straße 191-209  
52070 Aachen (Etage 3)

Want to enable a future worth living?

## Research Referee / Research manager

### Internship/working student from now on

#### Your Qualifications

- You are eager to learn about funding applications on EU level?
- You have excellent German and English writing skills ?
- You are able to coordinate and lead the communication between partners and stakeholders involved in the project
- You like to take responsibility as well as plan and coordinate projects?
- You want to be a part of a cooperation between Volfang, the Fraunhofer IPT and several more regional partners to help us reach our milestones?
- You want to enable the first and biggest 2<sup>nd</sup>-Life factory & production line with us?

#### Volfang – The green storage system from EV-Batteries

We are a young start-up based in Aachen, aiming to create a sustainable transportation and energy turnaround in Europe.

#### Your field of activity

Currently, Horizon Europe and REVIER.GESTALTEN call for projects to reshape the future in a sustainable way. We are applying to drive forward positive change and innovation in Europe. In the application process, you will help us with the necessary research, elaboration of the projects, managing the application processes as well as changing how energy will be stored – forever.

#### We offer



A lot of responsibility in one of the hottest startups in NRW



Modern office space with everything your heart desires



Office Dog that does not allow stress



URBAN SPORTS CLUB

Cooperation with Urban Sports Club (wellness and sports offers)



Active contribution to climate protection & the circular economy

We are looking forward to meeting you,

*Your Volfang.*



#### Application to

[jobs@volfang.de](mailto:jobs@volfang.de)

#### Contact

[www.volfang.de](http://www.volfang.de)

Phone: +49 241 89437806

Jülicher Straße 191-209  
52070 Aachen (Level 3)